
20. schůze SR – duben 
 

Datum: 27.4.2023 

Odkaz na zápis ze schůze: https://codimd.pirati.cz/-VIwcfs1QTCpHpu0OjVDlA?edit 

Přítomní: Jana Michailidu, Antonino Milicia, Marek Nečada, Jiří Kadeřávek, Petr Zámečník, 

Zuzana Varmužová, Aleš Chán, Ivor Kollár, Markéta Gregorová, Marek Lahoda, Dominika 

Michailidu 

Nepřítomní: 

Předsedající: Jana Michailidu 

Zapisovatel: Zuzana Varmužová 

Ověřovatel zápisu: Ivor Kollár 

Seznam zkratek: 

SR – Správní rada 

DK – Dobrovolnický kruh 

AR – Akademická rada 

RP – Republikové předsednictvo 

JM – Jana Michailidu 

AM – Antonino Milicia 

MN – Marek Nečada 

MG – Markéta Gregorová 

JK – Jiří Kadeřávek 

PZ – Petr Zámečník 

ZV – Zuzana Varmužová 

ACH – Aleš Chán 

IK – Ivor Kollár 

SB – Sabína Bieliková 

JW – Jakub Wolf 

MM – Marta Martinová 

DM – Dominika Michailidu 

 

 

https://codimd.pirati.cz/-VIwcfs1QTCpHpu0OjVDlA?edit


Program: 

1. Určení zapisovatele, ověřovatele (do 5 minut) 

2. Schválení zápisu z minula (do 5 minut) 

3. Kontrola plnění úkolů (5 minut) 

4. Informace o aktivitách π v předchozím období (včetně zprávy 2022 a cílů 2023) (30 minut) 

5. Informace o projektech (15 minut) 

6. Informace k rozpočtu (5 minut) 

7. Dobrovolnický kruh (5 minut) 

8. Akademická rada (15 minut) 

9. Jednací řád (10 minut) 

10. Volba předsedkyně/předsedy (5 minut) 

11. Různé (5 minut) 

12. Kontrolor (5 minut) 

Zápis: 

- AM navrhl další bod programu „12. Kontrolor (dotace 5 minut)“ -> bod byl přidán 

1. Určení zapisovatele, ověřovatele 

- jako zapisovatel určena ZV 

- jako ověřovat určen IK 

2. Schválení zápisu z minula 

Usnesení 20.1 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú 

a) Schvaluje zápis z 19. zasedání SR 

Hlasování: nikdo není proti -> konsensuálně schváleno  

3. Kontrola plnění úkolů 

- PZ uvedl úkoly, jejichž plnění bylo jednoduché a řešení ostatních úkolů je popsáno v dalších 

bodech programu 

- JK navrhuje vytvořit tabulku se 2 sloupci (úkoly – splněno/nesplněno) 

Usnesení 20.2 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 



stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú 

Bere na vědomí informace o plnění úkolů 

Hlasování: nikdo není proti -> konsensuálně schváleno  

4. Informace o aktivitách π v předchozím období (včetně zprávy 2022 a cílů 2023)  

- PZ podal informace o seminářích a školeních (Debata s odborníky na téma sociálních sítí, 

Seminář o veřejnoprávních médiích ve 21. století, školení o fundraisingu) 

- IK vznesl dotaz na záznamy ze seminářů -> v PiCe není dostatečné vybavení, nejlepší by 

bylo použít vlastní techniku, uveřejnění bude na youtube kanále a webových stránkách 

- JK podporuje nápad vytvořit účet i na facebooku a udělat seminářů i více (levnější a velký 

úspěch), levnější i proto že to panelisté dělali zadarmo -> JK navrhuje jim zaplatit  

- IK hovořil o účtu na facebooku – je dražší než dříve -> JK podotýká, že je rozdíl mezi 

marketingovým a informačním záměrem 

- PZ by radši facebook nevyužíval, ale pokud to bude přínosné, využívat budeme 

- MG podporuje vytvoření facebookového účtu, je to praktické, chodí upozornění a zvýší 

povědomí o institutu 

Usnesení 20.3 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

Bere na vědomí informace o realizovaných akcích a seminářích v období 30.3. – 21.4.2023 

Hlasování: nikdo není proti -> konsensuálně schváleno  

Zpráva za rok 2022 

- AM vznesl dotaz, zda PZ spolupracoval s kontrolorem -> kontrolor i RP dokument dostal a 

připomínky nezaslal -> AM vyžaduje, aby kontrolor tento dokument podpořil 

- IK upozorňuje na krátký čas pro odevzdání zprávy 

- PZ informoval o tom, že ještě není hotová roční závěrka, která bude přiložena ke zprávě 

- AM navrhuje hlasovat zprávu, až bude kompletní (tj. schválená kontrolorem a s přílohou 

účetní závěrky) -> JK tento návrh podporuje  

- IK podotýká, že i když se zpráva schválí až na další schůzi SR, mělo by se to stihnout 

zveřejnit (do konce května) -> IK navrhuje, aby si všichni prostudovali zprávu a dali vědět 

dříve, zda budou chtít něco změnit -> AM s tímto souhlasí a apeluje, aby dokument byl 

potvrzen kontrolorem 

 



 

Cíle 2023 

- AM vznesl dotaz, zda PZ pracoval s poznámkami od DK -> PZ plánuje všechny časem 

zapracovat -> AM navrhuje zaměřit se na provozní věci, které byly uvedeny v poznámkách 

DK 

- JK se ptal, kdo byl přítomen z Pii na schůzích DK -> PZ se účastnil -> JK navrhuje, aby se 

schůzí účastnili všichni z Pii -> AM návrh podporuje 

- PZ podotýká, že je časově náročné, aby se všichni zúčastnili -> navrhuje se neúčastnit všech, 

ale např. každého 3. setkání 

- ML nemá problém se schůzí DK účastnit, ale větší smysl vidí v tom, být v kontaktu s 

konkrétními členy DK, se kterými bude spolupracovat 

- AM je toho názoru, že je důležité mít plán: web, PR strategii, a další věci operativní povahy 

- PZ nemá problém doplnit poznámky od DK -> JM návrh nepodporuje  

Usnesení 20.4 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

a) Schvaluje Cíle pro rok 2023, které jsou přílohou číslo 2 tohoto materiálu, 

b) Ukládá řediteli Institutu π v souladu se zakladatelskými dokumenty předložit Cíle pro 

rok 2023 Kontrolorovi Institutu a na základě usnesení 18.1 zakladateli Institutu. 

Hlasování: JK-pro, MG-zdržuje se, AM-zdržuje se, ACH-pro, MN-pro, IK-pro, JM-pro -> 

schváleno 

Usnesení 20.5 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

a) Schvaluje Harmonogram naplňování cílů pro rok 2023, který je součástí přílohy číslo 

2 tohoto materiálu, 

b) Ukládá řediteli Institutu π v souladu se zakladatelskými dokumenty předložit 

Harmonogram naplňování cílů pro rok 2023 Kontrolorovi Institutu a v souladu s 

usnesením 18.2 zakladateli Institutu. 

Hlasování: JK-pro, MG-zdržuje se, AM-zdržuje se, ACH-pro, MN-pro, IK-pro, JM-pro -> 

schváleno  

5. Informace o projektech 

- PZ podal informace o projektech: Web, PR strategie, vydání knihy - Kuciak,  



Web: 

- MN vznesl dotaz, zda se řešilo, na čem web poběží -> PZ odpověděl, že na virtuálním 

serveru, který si pronajmeme -> MN se ptal na poskytovatele -> PZ uvedl, že JČ na tom 

primárně pracuje 

- PZ požádá JČ, aby vytvořil další zprávu s technickými detaily a pošle MN -> MN by stačilo, 

aby to napsal na Zulip 

- IK podal další informace o vývoji projektu web -> podporuje návrh, napsat další informace 

na Zulipu 

- JK otevřel debatu o financích spojených s webem, je možný webhostingový tarif? -> 

následovala debata JK a MN -> IK podal informaci, že jsme schopni sehnat virtuál za 1000 

Kč měsíčně 

- AM informoval o webech, které nemají pirátskou grafiku, jsou uvedeny na Zulipu 

- PZ požádá JČ, aby vytvořil srovnání variant v dlouhodobé perspektivě, když by se jednalo o 

něco jiného než wagtail a webhosting -> AM přidal ještě „pirátské železo“, přiklání se 

k nejlevnějšímu možnému řešení 

- AM na minulé schůzi SR byla přislíbena "mapa" vývoje projektu web -> PZ zmínil, že je 

vše uvedeno v harmonogramu prací, který byl součástí podkladů ke schůzi -> AM žádá 

doplnit výčet věcí, které se budou dít, je důležité vědět věci, které je potřeba udělat 

(podprodukty) -> AM se blíže domluví s PZ 

- AM vznesl dotaz k rozpočtu na grafické práce (40 000 Kč) - částka mu přijde příliš vysoká. 

Neudělá se výběrové řízení? -> JK považuje cenu za adekvátní -> PZ navrhuje udělat 

poptávkové řízení, ale částka se mu zdá adekvátní  

Usnesení 20.6 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

Bere na vědomí informace o aktuálním postupu na tvorbě nového webu. 

Hlasování: nikdo není proti -> konsensuálně schváleno 

- JK podotknul, že je zmatečné, když je ke konkrétnímu bodu v programu několik 

usnesení, každé usnesení by mělo mít vlastní košilku a vlastní soubor, řadit abecedně 

usnesení = k bodu 5 je usnesení s číslem 20.5. – nevytvářet podusnesení, protože 

potom neodpovídá číslování bodům programu 

PR strategie: 

- PZ podal informace o PR strategii vytvořené a následně pravené Ondřejem Petrem 

- Pii bude na sociálních sítích: LinkedIn, Mastodon, YouTube, Twitter, Ondřej Petr 

doporučoval spolupracovat s pirátskou stranou, proto se PZ sejde s marketingovým oddělení 

strany 



- IK požádal PZ, aby uvedl, co se teď reálně podle PR strategie bude dít -> PZ se sejde s 

marketingovým oddělením strany, udělá se mediaplán, postplán = co a v jakých intervalech 

budeme uveřejňovat, vytvoří se osobní profily zaměstnanců na sociálních sítích viz výše, 

profil Institutu nemá takový dosah jako profily zaměstnanců, tak budou zaměstnanci 

podporovat profil Institutu 

- JK vznesl dotaz, kdo se o sociální sítě bude starat -> PZ uvádí jako řešení stážistu + řešení 

vlastními silami -> JK upozorňuje na to, aby to PZ nepodcenil, bude s tím hodně práce -> PZ 

předpokladem je úvazek 0,4, pokud by se ukázalo, že to nebude stačit, bude úvazek navýšen -

> AM, MG a JM podporuje připomínku JK 

- MN vznesl dotaz na Telegram (srovnatelné s Twittrem, ale je tam méně omezení), zda se o 

něm PZ s Ondřejem Petrem bavili -> PZ se Ondřejem Petrem o Telegramu nebavili -> MN 

podporuje Telegram před LinkedInem 

- JM vznesla dotaz, zda bude SR průběžně hodnotit cost-benefit u jednotlivých sociálních sítí 

(kde se vyplatí a kde se nevyplatí být) -> PZ má v plánu dělat dlouhodobé vyhodnocování, 

zda má cenu na sociální síti být a jak moc být aktivní 

- JK navrhuje zařadit na každé 3. schůzi SR jako stálý bod programu + jednou za čas přizvat 

Ondřeje Petra jako profesionála -> PZ mu pošle poptávku 

Usnesení 20.7 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú 

a) Bere na vědomí finální znění PR strategie, 

b) ukládá řediteli, aby zpracoval postplán a medialist. 

Hlasování: JK-pro, MG-pro, AM-zdržuje se, ACH-pro, MN-pro, IK-pro, JM-pro -> schváleno 

Kniha The trial of Julian Assange: 

- PZ podal informace o financích a autorských právech 

- JK vznesl dotaz, zda bude mít Pii možnost napsat předmluvu -> PZ má v plánu pro českou 

verzi knihy předmluvu napsat (zadá nějaké obecně uznávané autoritě z ČR) 

- AM se ptá na možnost nevydávat v tištěné podobě a tím ušetřit -> PZ chce vydat v tištěné 

podobě a vydělat na to crowdfundingem -> JK navrhuje nejprve tištěnou verzi a e-knihu -> 

PZ s e-knihou souhlasí 

- AM navrhuje vytvořit podklad, kde bude naznačena i příjmová část. Absencí dostatečných 

ekonomických podkladů později vysvětluje zdržení se v hlasování. 

- JK vznesl dotaz na marži na jeden výtisk -> PZ: cena je podmínkou autora -> JK: je třeba si 

nejprve ujasnit, zda na tom chce Pii vydělat nebo jde jen o dobré PR  

- ACH vznesl dotaz, zda je maloobchodní cena včetně DPH nebo bez DPH -> cena mu přijde 

dokonce nízká na to, jak je kvalitní -> PZ cena je s daní 



- JK vznesl dotaz, zda ji bude Pii prodávat nebo ji Pii jen financuje a jaká je představa o 

prodeji -> PZ: Pii je majitel autorských práv pro ČR, část bude Pii rozdávat na akcích, část na 

distribuci do knihkupectví a část na e-shop 

Usnesení 20.8 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

Schvaluje vydání knihy The trial of Julian Assange v nákladu 3 000 kusů. 

Hlasování: JK-pro, MG-pro, AM-zdržuje se, ACH-pro, MN-pro, IK-pro, JM-pro -> schváleno 

Kniha Kuciak: 

- PZ podal informace o vývoji knihy Kuciak, pokračuje debata ohledně autorských práv 

- JK vznesl dotaz, zda rodina Kuciaka práva prodala -> PZ vysvětlil, že kniha je založena na 

jeho reportážích -> JK vznesl dotaz, proč váhají ohledně prodání práv -> SB uvedla 

informaci, že nakladavatelství Ikar řeší i jiné zakázky, proto na to momentálně nemá čas 

- AM vznesl dotaz, zda je možné vydat nezávisle na Ikaru knihu o Kuciakovi se souhlasem 

rodiny -> JK tento návrh nepodporuje -> PZ vysvětlil, že momentálně nejsme tak akce 

schopni, abychom to mohli vytvořit 

Usnesení 20.9 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

Bere na vědomí informace o aktuálním postupu na přípravě vydání knihy Kuciak. 

Hlasování: není nikdo proti -> konsensuálně schváleno 

6. Informace k rozpočtu 

- PZ podal informace o rozpočtu:  

- ACH domluvil v KB termínovaný vklad: až 6 % na 3 měsíce (je možnost částku rozdělit na 

3) 

- současné finance jsou uvedeny v podkladu ke schůzi SR -> momentálně má Pii rezervu, PZ 

na příští schůzi předloží do čeho by strategicky Pii mohlo investovat, SR může návrhy PZ 

poslat 

- AM preferuje rezervu nedávat do provozních věcí, které mají být financovány z průběžných 

příjmů -> PZ souhlasí 

- JK zmiňuje aktuální inflaci -> IK podporuje připomínku JK a je pro investování (do 

fundraisingu) 



- AM podporuje myšlenku investovat do PR, upozorňuje na to, abychom z peněz navíc 

nefinancovali pravidelné běžné činnosti Pii  

- PZ by chtěl investovat do fundraisingu a do věcí, které Pii přinesou v dlouhodobé 

perspektivě hodnotu 

- JK podporuje využití prostředků na vydávání knih, které jsou nám ideologicky blízké 

- ACH navrhuje teď výrazněji podpořit PR strategii, jelikož jsme v mezivolebním období a 

také upozorňuje na inflaci 

- IK vznesl dotaz, kdo bude dělat fundraising, když MM ukončila spolupráci -> PZ má v 

plánu najmout někoho cca na 0,5 úvazku, navíc se tomu více chce začít věnovat sám 

- JM uvedla, že žádání a administrace grantů je velmi složitá, a proto je toho názoru, že PZ na 

to nebude mít potřebnou kapacitu, proto podporuje někoho najmout -> IK, JK souhlasí s JM -

> AM navrhuje úkol, aby se PZ podíval, jak fungují jiné instituty a podle toho navrhl způsob, 

jak dále fungovat, případně kolik peněz na to použít -> PZ souhlasí a plánuje dokument 

vytvořit 

- PZ podal informace o uzavření příkazní smlouvy s ACCTA Bohemia, s.r.o. -> JK navrhuje 

pomoc při výběru další účetní kanceláře 

Usnesení 20.10 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

a) Schvaluje řediteli možnost uložení finančních prostředků do Komerční banky ve větší výši, 

než je kryto zákonným pojištěním (ekvivalent 100 000EUR). 

b) Bere na vědomí současný stav financí. 

c) Schvaluje uzavření příkazní smlouvy s ACCTA Bohemia, s.r.o., za účelem vedení 

účetnictví institutu. 

Hlasování: nikdo není proti -> schváleno konsensuálně 

7. Dobrovolnický kruh  

- PZ poděkoval DK za připomínky a požádal DM, aby řekla něco za DK -> DM podala 

informace o DK 

- DM upozornila na to, že není dokončená ustavující schůze (není zápis) a bude se 

průběžně dokončovat – Vojtěch Pikal bude kontaktovat PZ 

- byl dokončen jednací řád DK 

- DK připomínkovalo plán Pii 

  - komunikace ohledně náplni DK 



     - DK žádá motivačně/organizační setkání s Pii a SR (do června) a pobavit se o 

společném fungování -> PZ, JK a IK se setkáním souhlasí 

Usnesení 20.11 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

a) Bere na vědomí aktivity DK za minulé období 

Hlasování: nikdo nebyl proti-> schváleno konsensuálně 

8. Akademická rada  

- IK podal informace o vývoji výběru členů do AR 

- AM konstatuje, že v programu zasedání bylo zcela jiné usnesení: "a) Schvaluje seznam 

nominovaných kandidátů do AR, b) Ukládá řediteli prověřit aktivity jednotlivých kandidátů, 

zda jsou v souladu s pirátskými ideály, c) Ukládá řediteli tyto nominanty oslovit a zjistit, zda 

jmenování přijímají, d) Ukládá řediteli o tomto informovat kontrolora a zakladatele)"". Nyní 

se má hlasovat o konkrétních jménech, aniž by nastalo výše uvedené. Na hlasování se tedy 

nešlo v rámci demokratického minima připravit. AM proto avizuje, že se u všech jmen zdrží 

hlasování. 

Usnesení 20.12 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. 

a) Jmenuje členy Akademické rady:  

Alexandr Isavnin  

David Černý  

Michaela Pixová  

František Kopřiva  

Martin Tremčinský 

b) Ukládá řediteli tyto nominanty oslovit a zjistit, zda jmenování přijímají 

c) Ukládá řediteli o tomto informovat kontrolora a zakladatele 

Hlasování: AM-se zdržuje -> nikdo není proti -> schváleno 

- JM navrhuje členy AR pozvat na mimořádnou schůzi s SR (on-line), kde bude představena 

vize Pii, míra zapojení bude čistě na uvážení členů AR -> IK a PZ souhlasí, jakmile je PZ 

osloví, vytvoří anketu termínů 



- PZ podal informace o poptávání expertek do AR přes vlákno na Zulipu „Rovné šance“ a 

zprávě od Šárky Václavíkové na Zulipu -> JM navrhuje oslovit Radku Musilovou, která by 

mohla dát kontakty na jiné expertky 

9. Jednací řád 

- AM podal informace o vývoji zapracování změn v jednacím řádu, dokument je momentálně 

ve finální verzi 

- JK navrhuje bod přesunout na další schůzi SR -> JM a IK návrh podporují 

- JM navrhuje příště nasdílet dokument na mraku 

- JK avizoval, že úkoly by měly vznikat v rámci řádných schůzí SR -> AM souhlasí s 

odložením bodu na příští schůzi SR a souhlasí s JK 

Projednání bodu bylo odloženo na další jednání SR 

10. Volba předsedkyně/předsedy  

- PZ navrhl bod přesunout na příští schůzi SR -> projednání bodu bylo odloženo na další 

jednání SR 

11. Různé  

- do tohoto bodu neměl nikdo žádný příspěvek 

12. Kontrolor  

- AM navrhl odhlasovat usnesení: 

Usnesení 20.13 

Správní rada Institutu π, z.ú. v souladu se zákonem 424/1991 Sb. o sdružování v politických 

stranách a hnutích, v souladu se zakládací listinou Institutu π, z.ú. a v souladu s Jednacím 

řádem Institutu π, z.ú. žádá kontrolora institutu, aby: 

a) Byl k dispozici řediteli institutu při přípravě výroční zprávy za rok 2022 

b) Provedl kontrolu období 2022, případně i období předcházející, bude-li to nutné 

c) Navrhl plán kontrol v roce 2023 

d) Navrhl rozpočet na náklady své práce s tímto spojené 

Hlasování: JK-proti, MG-proti, AM-pro, ACH-zdržuje se, MN-proti, IK-proti, JM-proti -> 

neschváleno 

- JM vznesla dotaz, zda má Pii platit kontrolora -> AM vysvětlil, že kontrolor uvede své 

náklady a Pii se až potom rozhodne, zda je proplatí či neproplatí 

- MG tento návrh nepodporuje, souhlasí s původní domluvou 

- JK souhlasí s prvními 3 body (a, b, c) usnesení, ale rozpočet by měl předložit RP, které ho 

jmenovalo -> AM doplnil, že kontrolor rozpočet pouze sdělí, další postup je na SR -> JK je 

proti uvedení 4. bodu (d) usnesení -> MG s JK souhlasí -> JM je toho názoru, že pokud je 



potřeba znát a proplatit náklady, je to pouze na RP -> AM je toho názoru, že je to v zájmu Pii 

a SR ne RP 

 

Úkoly: 

JK navrhuje vytvořit tabulku se 2 sloupci (úkoly z SR – splněno/nesplněno), aby šlo jasně 

vidět, zda je úkol splněn a pokud není, tak proč není. 

PZ požádá JČ, aby vytvořil další zprávu (týkající se projektu web) s technickými detaily a 

pošle MN nebo napíše na Zulip. 

PZ požádá JČ, aby vytvořil srovnání variant (týkající se projektu web) v dlouhodobé 

perspektivě, když by se jednalo o něco jiného než wagtail a webhosting. 

AM žádá doplnit do harmonogramu prací spojených s projektem web výčet věcí, které se 

budou dít, je důležité vědět věci, které je potřeba udělat (podprodukty). 

PZ udělá poptávkové řízení na grafické práce. 

PZ zašle poptávku Ondřeji Petrovi týkající se účasti na každé 3. schůzi SR kvůli 

dlouhodobému vyhodnocování PR. 

AM navrhuje vytvořit podklad k vydání knihy Juliana Assange, kde bude naznačena i 

příjmová část. 

AM navrhuje, aby se PZ podíval, jak fundraising dělají jiné instituty a podle toho navrhl 

způsob, jak dále fungovat, případně kolik peněz na to použít. 

DK žádá o neformální setkání s Pii a SR (do června) -> ZV vytvoří anketu. 

PZ osloví členy AR a domluví setkání AR a SR -> ZV vytvoří anketu. 

PZ předloží Cíle pro rok 2023 Kontrolorovi Institutu a na základě usnesení 18.1 zakladateli 

Institutu. 

PZ předloží Harmonogram naplňování cílů pro rok 2023 Kontrolorovi Institutu a v souladu s 

usnesením 18.2 zakladateli Institutu. 

PZ zpracuje postplán a medialist týkající se PR 

PZ osloví nominanty do AR: Alexandr Isavnin, David Černý, Michaela Pixová, František 

Kopřiva, Martin Tremčinský a zjistí, zda jmenování přijímají -> dále o tom informuje 

kontrolora a zakladatele 

 

 

 


